
风淋室传递窗

产品名称 风淋室传递窗

公司名称 天津固达科技有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 天津市河北区新开河街泰来嘉园2-1-106

联系电话 022-26220015 15922281030

产品详情

风淋传递窗

传递窗是与洁净厂房配合使用的空气净化设备。适用于洁净室与洁净室之间或洁净室与非洁净室之间的
中、小型货物的传递。使用该传递窗后，可减少洁净室的关门次，把洁净区的污染降到很低程度。

The pass box is an air purification equipment used in conjunction with the clean plant. It is applicable to the transfer of
medium and small goods between clean rooms or between clean rooms and non clean rooms. After using the pass
box, the closing times of the clean room can be reduced, and the pollution in the clean area can be minimized.

 

种类：风淋传递窗

Type：Air shower pass box

外形尺寸(mm)：1000*1300*850（W*H*D）

External dimension(mm) 000*1300*850（W*H*D）

 

工作区尺寸：800*800*800mm（W*H*D）

Internal dimension(mm）800*800*800mm（W*H*D）

箱体主要材质：304不锈钢

External material: SUS304 stainless steel



门锁： 机械联锁或电子联锁

Door Lock: Mechanically or electronically interlocked

备注：以上为标准规格，尺寸可按客户要求定制

Remark：Above is standard specs, the dimension can be customized as requested.
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